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Carlo Verdone, aktor i kibic Romy, udzielił wywiadu dla Roma Radio, w

związku ze zbliżającym się startem sezonu. 

 

Czego oczekujesz po Romie w tym sezonie? Stawiasz wszystko na Destro...

- Nie, jestem jedynie zmartwiony: Destro odejdzie? Jeśli odejdzie, dlaczego

zastępować go 32-latkiem? Po co go sprzedawać, gdy udowodnił swoją

skuteczność? Jest szybki, nie jest elegancki, ale ma świetną średnią bramek. W tym

momencie, pozbywanie się takiego napastnika... Destro będzie rozstrzygał mecze,

nie chciałbym go stracić. Jest graczem o wysokim potencjale. Dodatkowo być może

wzmocnilibyśmy naszego rywala.

 

Kogo się boisz z rywali Romy?

- Milan wydaje się rosnąć, Napoli stanie się kłopotliwe, gdyż skupi się tylko na lidze.

Benatia? W piłce nie ma już ikon, jestem nieco rozczarowany jego zachowaniem:

uznawałem go za jednego z najlepszych, ale gdy pojawiła się u niego cała ta

gorączka, aby odejść, byłem pierwszym, który tego chciał.

Manolas?

- Grecy są mocni. Miejmy nadzieję, że będzie dobry, potrzebujemy dobrego

zastępcy, w przeciwnym razie obrona będzie cierpieć.

Francesco Totti. Spodziewałeś się jego w formie w tym wieku?

- Jest absolutnym wyjątkiem. Utrzymywanie pragnienia treningów w tym wieku,

bycie zawsze gotowym...jest nienaturalnym talentem, urodził się z piłką. Jest

najważniejszym graczem w historii Romy, przywiódł wielu kibiców na stadion.

 

Również ty oddaliłeś się w przeszłości od stadionu...

- Po Carlosie Bianchim, Andrade, wszyscy nieco się oddaliliśmy. Potem wróciliśmy z

Zemanem: Roma bawiła grą. Jako trener młodych był numerem jeden.

 

Roma-Fiorentina?

                               1 / 2



Verdone: Totti to nienaturalny talent. Urodził się z piłką

News - ASRoma.pl

- Mam nadzieję, że będzie dobrze, tylko tyle powiem. Dobre rozpoczęcie sezonu jest

bardzo ważne.
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